
1 

 

Protokół nr 15/2019                                                                                                                             

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Opola                                                                                                                              

z posiedzenia w dniu 16 grudnia 2019 r. 

          Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbyło się w sali 312 im. Karola 

Musioła w opolskim Ratuszu i trwało od godz. 1502 do godz. 1543.   

Posiedzeniu  przewodniczyła radna Jolanta Kawecka - przewodnicząca Komisji.        

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 5 członków Komisji 

(radni: Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, Michał Nowak, Edward Odelga, Przemysław 

Pytlik).  W trakcie realizacji porządku obrad na posiedzenie Komisji doszła radna Alicja 

Wiśniewska. 

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób na posiedzeniu załącza się do 

protokołu.     

Porządek obrad, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 14/2019 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

w dniu 19 listopada 2019 r. 

2. Rozpatrzenie zasadności skargi nr OR-I.1510.30.2019 na Prezydenta Miasta Opola. 

3. Rozpatrzenie zasadności skargi nr OR-I.1510.32.2019 na działalność Prezydenta 

Miasta Opola. 

4. Rozpatrzenie zasadności skargi nr OR-I.1510.35.2019 na Przewodniczącego Rady 

Miasta Opola. 

5. Sprawy różne: 

 informacja o petycji nr OR-I.152.17.2019 w zakresie zmiany przepisów prawa 

miejscowego, 

 informacja w sprawie rozpatrzenia skargi nr OR-I.1510.33.2019 na działalność 

dyrektora Miejskiego Centrum Świadczeń w Opolu, 

 informacja w sprawie rozpatrzenia skargi nr OR-I.1510.34.2019 na działalność 

Prezydenta Miasta Opola, 

 informacja w sprawie skargi nr OR-I.1510.36.2019 na Prezydenta Miasta Opola. 

 

Do punktu 1. porządku obrad:  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji bez uwag przyjęła protokół nr 14/2019  

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 19 listopada 2019 r. w obecności  

5 radnych. Za przyjęciem protokołu głosowali radni: Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, 

Michał Nowak, Edward Odelga i Przemysław Pytlik. 

 

Do punktu 2. porządku obrad:  

Radny Przemysław Pytlik przedstawił wyniki badania zasadności skargi  

nr OR-I.1510.30.2019 na Prezydenta Miasta Opola w sprawie uciążliwości związanej  

z lokalizacją przystanku autobusowego komunikacji miejskiej w sąsiedztwie budynku 

Wspólnoty Mieszkaniowej Niemodlińska. 
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Pytań nie zadano. 

Dyskusji nie podjęto. 

Stanowisko radnego uznającego skargę za nieuzasadnioną zostało poddane pod 

głosowanie. 

Komisja przyjęła stanowisko radnego w jawnym głosowaniu jednogłośnie 5 głosami 

za (radni: Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, Michał Nowak, Edward Odelga, 

Przemysław Pytlik). 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

Do punktu 3.  porządku obrad:  

W związku z nieobecnością radnej Alicji Wiśniewskiej przewodnicząca Komisji 

Jolanta Kawecka odczytała wyniki badania zasadności skargi nr OR-I.1510.32.2019 na 

działalność Prezydenta Miasta Opola, której przedmiotem jest kwota sprzedaży lokalu 

mieszkalnego proponowana przez Urząd Miasta dla obecnie wynajmujących lokal oraz 

nieudzielenie w terminie odpowiedzi na skargę z dnia 3 października br. 

Pytania zadali radni Michał Nowak oraz Waldemar Matuszek. 

 

Odpowiedzi na zadane pytania udzieliła Agnieszka Radlak – naczelnik Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami Urzędu Miasta Opola. 

 

W trakcie dyskusji nad omawianą skargą doszła radna Alicja Wiśniewska. 

 

W dyskusji głos zabrali radni Michał Nowak  i Alicja Wiśniewska oraz Agnieszka 

Radlak – naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 

 

 Stanowisko radnej uznającej skargę za nieuzasadnioną zostało poddane pod 

głosowanie. 

Komisja przyjęła stanowisko radnej w jawnym głosowaniu jednogłośnie 6 głosami za 

(radni: Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, Michał Nowak, Edward Odelga, Przemysław 

Pytlik i Alicja Wiśniewska). 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

Do punktu 4. Porządku obrad: 

Przewodnicząca Jolanta Kawecka przedstawia wyniki badania zasadności skargi  

nr OR-I.1510.35.2019 na Przewodniczącego Rady Miasta w sprawie błędnego stanowiska 

Przewodniczącego Rady Miasta Opola w zakresie skargi na działalność Miejskiej Komisji 



3 

 

Wyborczej powołanej do przeprowadzenia wyborów do rad dzielnic w 2019 r.  

w zakresie nieprawidłowego rozpatrzenia protestu wyborczego. 

 

Pytania zadali radni Michał Nowak oraz Alicja Wiśniewska. 

 

Odpowiedzi na zadane pytania udzielił Grzegorz Marcjasz – Sekretarz Miasta Opola 

oraz przewodnicząca Komisji Jolanta Kawecka. 

 

W dyskusji głos zabrali radni: Waldemar Matuszek, Michał Nowak, Jolanta Kawecka, 

Edward Odelga i Alicja Wiśniewska oraz Grzegorz Marcjasz – Sekretarz Miasta Opola. 

 

Stanowisko radnej uznającej skargę za nieuzasadnioną zostało poddane pod 

głosowanie. 

 

Komisja przyjęła stanowisko radnej w jawnym głosowaniu jednogłośnie 6 głosami za 

(radni: Jolanta Kawecka, Waldemar Matuszek, Michał Nowak, Edward Odelga, Przemysław 

Pytlik i Alicja Wiśniewska). 

Tym samym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przedłoży stosowny projekt uchwały 

Radzie Miasta Opola (stanowisko Komisji i projekt uchwały z uzasadnieniem załącza się do 

protokołu). 

Do punktu 5. porządku obrad: 

 

W punkcie Sprawy różne Komisji przewodnicząca Jolanta Kawecka poinformowała 

członków Komisji o wpływie trzech kolejnych skarg i jednej petycji. 

 

Przewodnicząca Komisji Jolanta Kawecka wyznaczyła radnego Michała Nowaka do 

rozpatrzenia zasadności skargi na działalność dyrektora Miejskiego Centrum Świadczeń  

w Opolu oraz radnego Waldemara Matuszka do rozpatrzenia zasadności skarg na Prezydenta 

Miasta Opola w zakresie: 

- rejestracji pojazdu,  

- miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Żerkowice. 

 

Natomiast do rozpatrzenia petycji w sprawie zmiany przepisów prawa miejscowego 

przewodnicząca Komisji wyznaczyła siebie. 

 

Porządek obrad został wyczerpany, przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie.       

 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

             Radna Jolanta Kawecka 

Protokołowała: 

Joanna Panas 


